
Forældrerådsmøde 20. november 2024 fra kl. 17-19  

Faste punkter:  

Spisning hver gang, fra kl. 17:00 – 17:30  

• Valg af ordstyrer & referent:  Referent Thomas. Ordstyrer Ilir   

• Tidtager V. Malene  

• Tilstede: Ilir, Thomas, Malene, Sumara, Tanja   

• Fraværende: Maria, til SKB-møde fra kl 17-20.  

• Nyt fra Rumraketten (60.minutter)  

• Opfølgning fra sidst V. Ilir   

• (Omplacering) (Økonomisk handleplan)   

• (Beslutning d. 01. & 10.oktober & proces herfra)  

•  (Evaluering af forretningsorden) (Tilsyn 22.november) - (Børnemiljøvurdering)    

• Nyt fra Rumraketten som ikke er opfølgning fra sidst.  

• Lukkedage 2025  

• Evaluering af Halloween   

• Evaluering af rollespil  

• Evaluering af bag for en sag  

• Evaluering af efterårsferien   

• APV fysisk handleplan & APV psykisk handleplan  

• Mangfoldige børnefællesskaber  

• Nyt fra forældrerepræsentanterne  

• Nyt omkring skole & KKFO-samarbejdet  

• Nyt til & fra skolebestyrelsen.  

Punkter aftalt ud fra KKFO Årshjul i samarbejde med forældrerådet   

• Planlægning af lukkedage for kalenderåret 2024-25 V. Alle   

• Evaluering af Halloweenarrangement  

• Evaluering af Rollespil set fra et forældreperspektiv   

• Evaluering af bag for en sag set fra et forældreperspekitv  

  

 



Referat noteres herunder:   

Tilstede: Ilir, Thomas, Malene, Sumara  

Afbud: Maria. Skolebestyrelsesmøde, vurderede vi havde højere prioritet.  

  

Opfølgning fra sidst V. Ilir (Forældrerådsmøde september 2024) 

1. Orientering om (Omplacering) (Økonomisk handleplan)   
2. Orientering om (Beslutning d. 01. & 10.oktober & proces herfra)   

9. december bliver der etableret 2 lokal MED. Blå og Grøn.  

Søren Friis er overordnet skoleleder indtil 1 juni 2025.   

Ilir giver en løbende tilbagemelding til forældrerådet omkring antallet af skolestartere 2025.   

Ledelsesmæssigt har vi Christian som basisleder indtil 1 juni 2025.   

 (Evaluering af forretningsorden) (Tilsyn 22.november) - (Børnemiljøvurdering)     

 Ilir renskriver forretningsorden med de nye rettelser, og sender ud til gennemlæsning og godkendelse.  

Vi har et ønske om, at der kan findes repræsentanter, så alle matrikler eller årgange er repræsenteret i 
forældrerådet     

 Vi á 2 omgange haft besøg af Siv, pædagogiske konsulent, for at ude observere vores praksis. Dette 
afsluttes med et Evalueringsmøde fredag d. 22. november.  

Udover Siv, deltager Thomas, Ilir og Tanja. 

 Børnemiljøvurderingen er i gang med at blive udarbejdet og forventes færdig i løbet af januar måned.  

 Nyt fra Rumraketten som ikke er opfølgning fra sidst.   

Lukkedage 2025  

-Godkendt.   

 Evaluering af Halloween :  

 -Forældreinddragelse: give forældre mulighed for at deltage i Spøgelseshus sammen med børn. 

Børneperspektivet: Opleve Spøgelseshuset  i dagslys.  

 Evaluering af rollespil: 

Super velfungerende.     

Man kunne kigge på overgang til klubben.  

Thomas ny leder. Interesse for rollespil. Kunne man bygge videre.  

-Store børn fra klubben.  

-Personale fra klubben deltager de sidste par gange.  



  Evaluering af bag for en sag.  

Forældre ønsker at kunne bidrage mere.  

Til næste år har vi tænkt os at lave “bagerier” på afdelingerne. Større fordybelse og fokus på 
læringsplanerne.  

-Differentiering ud fra matriklerne.    

-Tilmelding ligesom ved rollespil.  

Økonomisk. Kan man dele ud af omkostningerne? Ønsker at forældende er mere inddragende og 
måske bidrage med forskellige ting.   

  

Evaluering af efterårsferien  

Velfungerende med tid til fordybelse.  

Udfordringen var at der var 50% af børnene der ikke dukkede op.  

Vi brugte mange personaleressourcer, da vi forventede flere børn.  

   

   APV fysisk handleplan & APV psykisk handleplan  

-Vi har nedsat arbejdsgrupper og er gået i gang med at udbedre eventuelle fejl og mangler.   

-Vi ligger på 6.5 ud af 7 muligt ud fra det psykiske arbejdsmiljø. Det er et af de højeste ratings i 
kommunen.   

 Mangfoldige børnefællesskaber  

Man ønsker at fordele økonomi på en ny måde, med henblik på at give pengene til skoler/kkfoer.  

Ekstra penge til Co-teaching, kompetenceudvikling, ledelse.   

I inklusionens tegn kræver det også noget den anden vej.   

Vi afventer nærmere information fra forvaltningen.    

    

  Nyt fra forældrerepræsentanterne  

 Forældrerådet må gerne være mere et tydeligt organ.  

Tanja har gode erfaringer med et spørgeskema til forældrene.   

Vi vil gerne tage det til os og gøre det til vores, så vi har et større forældreperspektiv til næste års 
tilsyn.     

Thomas arbejder videre med spørgeskemaet, så det passer til kkfoen.  

  



Nyt omkring skole & KKFO-samarbejdet   

Ref: Intet at bemærke  

Nyt til & fra skolebestyrelsen.  

Ref: intet at bemærke  


